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Προς όλα τα μέλη της ΣΗΔΗΚΕΚ ΠΕΟ
Σκοπός του εν λόγω ενημερωτικού δελτίου είναι η παρουσίαση 
των κυριότερων δραστηριοτήτων που έλαβαν μέρος την 
περίοδο Οκτωβρίου 2018 και αφορούν τη Συντεχνία 
μας. Τα γεγονότα παρουσιάζονται με χρονολογική σειρά.

Ανακοίνωση ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ για ιδιωτικά συνεργεία 
περισυλλογής σκυβάλων 2/10/18
Με ανακοίνωση που εξέδωσε την Τρίτη, 2/10/18, η ΣΗΔΗΚΕΚ-
ΠΕΟ κάλεσε για άλλη μια φορά τους Δήμους που χρησιμοποιούν 
ιδιωτικά συνεργεία σε δημιουργία κοινών υπηρεσιών περισυλλογής 
σκυβάλων ώστε να δημιουργήσουν οικονομίες κλίμακας, συνθήκες 
για ποιοτικότερη και πληρέστερη εξυπηρέτηση των δημοτών αλλά 
και ρυθμισμένες εργασιακές σχέσεις στα μέλη των συνεργείων για 
να εξασφαλίζουν ανθρώπινα επίπεδα διαβίωσης οι εργαζόμενοι. Η 
ΣΗΔΗΚΕΚ εξέδωσε τη σχετική ανακοίνωση με αφορμή το γεγονός 
ότι το τελευταίο διάστημα αυξάνονται ολοένα και περισσότερο οι 
περιπτώσεις όπου οι Αρχές Τοπικής Αυτοδιοίκησης και κυρίως οι 
Δήμοι, αντιμετωπίζουν πολύ σοβαρά προβλήματα με τα ιδιωτικά 
συνεργεία περισυλλογής σκυβάλων. 

Συνεδρία Επαρχιακής Επιτροπής ΣΗΔΗΚΕΚ Λεμεσού 4/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη, 4/10/18, συνεδρία της Επαρχιακής 
Επιτροπής ΣΗΔΗΚΕΚ Λεμεσού παρουσία του μέλους του Δ.Σ. της 
ΣΗΔΗΚΕΚ Νίκο Γρηγορίου. Τα θέματα που απασχόλησαν ήταν η 
Συμφωνία Πλαίσιο, η Μεταρρύθμιση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 
οργανωτικά και οικονομικά αποτελέσματα της Επαρχίας καθώς και ο 
προγραμματισμός της Επαρχίας μέχρι το τέλος του έτους.

Συνάντηση Συντεχνιών με Γενική Διευθύντρια και τον 
Προϊστάμενο του Λογιστηρίου ΚΟΑ 4/10/18 
Την Πέμπτη, 4/10/18, πραγματοποιήθηκε στα γραφεία του ΚΟΑ 
συνάντηση των συντεχνιών με τη Γενική Διευθύντρια και τον 
Προϊστάμενο του Λογιστηρίου του Οργανισμού. Σκοπός της 
συνάντησης ήταν η συζήτηση του θέματος που  οι Συντεχνίες 
είχαν υποβάλει για ένταξη στην Κλίμακα Α8 των υπαλλήλων 
που η προκήρυξη της θέσης τους απαιτούσε πανεπιστημιακά 
προσόντα. Η συζήτηση θα συνεχιστεί σε προσεχή συνάντηση.
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Συνεδρία Κεντρικής 
Γραμματείας 
ΣΗΔΗΚΕΚ 12/11/18

Σεμινάριο Ασφάλειας 
και Υγείας, 
Λευκ.-Λάρ.-Αμμοχ. 
15/11/18,
Πάφου 22/11/18, 
Λεμεσού 23/11/18

Συνεδρία Δ.Σ. 
ΣΗΔΗΚΕΚ 26/11/18

 



2

Συνάντηση ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ και ΟΗΟ-ΣΕΚ 
στο Δήμο Στροβόλου 4/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη, 4/10/18, στα 
γραφεία του Δήμου Στροβόλου συνάντηση 
των Συντεχνιών ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ και ΟΗΟ-
ΣΕΚ με τον Δήμαρχο, τον Δημοτικό Γραμματέα  
και Λειτουργούς του Δήμου. Αντικείμενο της 
συνάντησης ήταν η Υπηρεσία σκυβάλων και τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει. Οι Λειτουργοί 
του Δήμου παρουσίασαν ένα σχέδιο δράσης 
που κατά τη γνώμη τους αντιμετωπίζει την 
κατάσταση. Οι Συντεχνίες από την πλευρά 
τους επιφυλάχθηκαν να τοποθετηθούν σ’ αυτό 
και να παρουσιάσουν  και τις δικές τους θέσεις 
στο πως αντιμετωπίζεται το πρόβλημα.

Γενική Συνέλευση Εργατικού Προσωπικού 
Δήμου Στροβόλου 5/10/18
Οι εργάτες του Δήμου Στροβόλου που 
απασχολούνται στην Υπηρεσία Σκυβάλων, 
πραγματοποίησαν Γενική Συνέλευση 
την Παρασκευή, 5/10/18. Η συνέλευση 
πραγματοποιήθηκε στο σωματείο ΠΑΡΝΑΣΟΣ 
στον Στρόβολο και σ’ αυτή συζητήθηκαν οι 
εξελίξεις στα θέματα που τους απασχολούν. 
Στη συνέλευση παραβρέθηκαν και Δημοτικοί 
Σύμβουλοι οι οποίοι ενημέρωσαν τους 
εργαζόμενους για διάφορα θέματα του Δήμου 
και κάλεσαν τους εργαζόμενους να είναι 
συνεπείς στην εργασία τους ούτως ώστε να 
αφοπλίσουν αυτούς που επιδιώκουν  την 
ιδιωτικοποίηση της Υπηρεσίας τους.

Συνάντηση ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ με Δήμαρχο 
Γερμασόγειας 9/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Τρίτη, 9/10/18, 
συνάντηση της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ με τον 
Δήμαρχο Γερμασόγειας κατά την οποία 
τέθηκαν τα αιτήματα μας εν’ όψει και των 
προϋπολογισμών του 2019.

Συνεδρία Διαχειριστικής Επιτροπής 
Ταμείου Ευημερίας ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 9/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Τρίτη, 9/10/18, 
συνεδρία της Διαχειριστικής Επιτροπής του 
Ταμείου Ευημερίας της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ. 
Κατά τη συνεδρία έγινε αξιολόγηση των 
επιχορηγήσεων των μελών του Ταμείου 
Ευημερίας της Συντεχνίας για την καλοκαιρινή 
περίοδο και τέθηκαν διάφορες εισηγήσεις για 

περαιτέρω βελτίωση των παροχών. Επιπλέον, 
συζητήθηκαν θέματα που αφορούν τους 
Κανονισμούς και τη Διαχειριστική Επιτροπή  
του Ταμείου Ευημερίας καθώς και το πλάνο 
της επόμενης χρονιάς. Συμφωνήθηκε ότι αυτά 
τα θέματα θα μελετηθούν και θα συζητηθούν 
λεπτομερώς σε επόμενες συνεδρίες. 

Έφυγε η ηθοποιός αγωνίστρια Φλωρεντία 
Δημητρίου 10/10/18
Έφυγε» από τη ζωή την Τετάρτη, 10/10/18,  
σε ηλικία 91 ετών η ηθοποιός Φλωρεντία 
Δημητρίου από τη Λευκωσία. Πρωτοπόρος 
του κυπριακού θεάτρου, με ανεκτίμητη 
προσφορά στην ιστορία του, υπηρέτησε 
με ήθος και υπέρμετρη αγάπη την τέχνη 
του θεάτρου. Η κηδεία της τελέστηκε στις 
11 Οκτωβρίου στην εκκλησία του Αγίου 
Γεωργίου στον Άγιο Δομέτιο και εκ μέρους της 
ΠΕΟ και της Κλαδικής Καλλιτεχνών Θεάτρου 
της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ απηύθυνε επικήδειο το 
μέλος του Δ.Σ. και Υπέυθυνη της Κλαδικής 
Καλλιτεχνών Θεάτρου της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 
Άντρη Δημητρίου.

Συνάντηση Προσωπικού Δήμου Αγίου 
Δομετίου 11/10/18 
Ο δήμαρχος Αγίου Δομετίου κάλεσε την 
Πέμπτη, 11/10/18, όλο το Προσωπικό του 
Δήμου και στην παρουσία των εκπροσώπων 
των Δημοτικών Ομάδων και των Συντεχνιών, 
ενημέρωσε για την οικονομική κατάσταση του 
Δήμου και τα προβλήματα που αντιμετωπίζει. 
Ιδιαίτερη αναφορά έκανε στο θέμα του 
Ταμείου Ευημερίας και των αδειών ασθενείας. 
Ακολούθησε συζήτηση με τη συμμετοχή του 
Δημάρχου, των Δημοτικών Συμβούλων και 
πολλών εργαζομένων. Η ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 
τόνισε στη συνάντηση πως η παραχώρηση 
του Ταμείου Ευημερίας είναι συμβατική 
υποχρέωση του Δήμου, κάτι που επισημαίνει 
και ο μεσολαβητής του Υπουργείου Εργασίας, 
κατά συνέπεια πρέπει ο Δήμος να το 
επαναφέρει. Στο θέμα των αδειών ασθενείας 
η ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ τόνισε ότι σαν Συντεχνίες 
δεν υπερασπιζόμαστε εργαζόμενους που 
κάνουν κατάχρηση αυτού του ωφελήματος, 
αλλά δεν είναι σωστό να θυματοποιούνται  
όλοι οι εργαζόμενοι γι’ αυτούς τους λίγους.
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Γενική Συνέλευση  ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ ΑΗΚ 
Δεκέλειας 12/10/18
Την Παρασκευή, 12/10/18, 
πραγματοποιήθηκε Γενική Συνέλευση 
των μελών της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ στην 
ΑΗΚ Δεκέλειας παρουσία του μέλους του 
Διοικητικού Συμβουλίου της ΣΗΔΗΚΕΚ Νίκο 
Γρηγορίου, του Επαρχιακού Γραμματέας 
της ΣΗΔΗΚΕΚ Λάρνακας, του Επαρχιακού 
Γραμματέας της ΣΗΔΗΚΕΚ Αμμοχώστου, 
της Επαρχιακή Γραμματέας της Κλαδικής 
ΣΗΔΗΚΕΚ-ΑΗΚ και του Τοπικού Γραμματέα 
της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΑΗΚ-Δεκέλειας. Κατά τη 
συνέλευση το μέλος του Δ.Σ. της ΣΗΔΗΚΕΚ 
ενημέρωσε για τις εξελίξεις σε διάφορα 
εργασιακά ζητήματα και στη συνέχεια έγινε 
μια συζήτηση για τα διάφορα προβλήματα 
που αντιμετωπίζει το προσωπικό και 
τρόπους επίλυσης τους.  

Μεσολαβητική Συνάντηση Δήμου Πάφου-
Συντεχνιών 12/10/18
Το Τμήμα Εργασιακών Σχέσεων μετάφερε 
την Παρασκευή, 12/10/18, στη Λευκωσία, 
το αίτημα των Συντεχνιών για εξέταση 
αυθαίρετων αποφάσεων του Δήμου Πάφου 
που αφορούσε τιμωρίες, μεταθέσεις και 
τοποθετήσεις εργαζομένων στις διάφορες 
υπηρεσίες.

Κλαδική Επιτροπή ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 
Δήμου Στροβόλου 15/10/18 
Η νεοσυσταθείσα Κλαδική Επιτροπή της 
ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ στο Δήμο Στροβόλου 
συνήλθε σε συνεδρία τη Δευτέρα, 15/10/18, 
στα γραφεία του Δήμου. Κατά τη συνεδρία 
συζητήθηκαν θέματα που αφορούν τον 
τρόπο που θα λειτουργεί η Κλαδική Επιτροπή 
και αποφασίστηκαν οι πρώτες ενέργειες 
της. Συζητήθηκαν επίσης διάφορα θέματα 
που βρίσκονται σε εξέλιξη στο Δήμο όπως 
είναι αυτό της υπηρεσίας σκυβάλων και η 
προσπάθεια του Δήμου να ιδιωτικοποιήσει  
μέρος της Υπηρεσίας.

Συνάντηση Συντεχνιών στο Δήμο 
Αγλαντζιάς 16/10/18
Σε συνάντηση που πραγματοποιήθηκε στα 
γραφεία του Δήμου Αγλαντζιάς την Τρίτη, 
16/10/18, ο Δημοτικός Γραμματέας του 
Δήμου ενημέρωσε τις συντεχνίες ΠΕΟ, 
ΣΕΚ και ΔΕΟΚ  για τον προϋπολογισμό 
του Δήμου για το 2019. Ο Δημοτικός 
Γραμματέας πληροφόρησε επίσης για θέσεις 
που ο Δήμος ζητά την αποπαγοποίηση 
τους ενημερώνοντας ότι ο Δήμος είναι 
σήμερα σε κάπως πιο καλή οικονομική 
κατάσταση και λόγω του ότι είναι ίσως ο πιο 
αποστελεχωμένος από όλους τους Δήμους, 
θα προχωρήσει σε μια προσπάθεια να 
στελεχωθεί όσο πιο σωστά μπορεί.

Γενική Συνέλευση εργαζομένων στο 
Συμβούλιο Υδατοπρομήθειας Λευκωσίας 
15/10/18
Τη Δευτέρα, 15/10/18, πραγματοποιήθηκε 
Γενική Συνέλευση των εργαζομένων στο 
Συμβούλιο Υδατοπρομήθειας Λευκωσίας. 
Στη Συνέλευση παρευρέθηκε το μέλος του 
Δ.Σ. της ΠΕΟ Νίκος Γρηγορίου ο οποίος 
ενημέρωσε τους εργαζόμενους σε σχέση 
με τις εξελίξεις επί των Νομοσχεδίων 
τα οποία συζητούνται στην Βουλή και 
αφορούν την Τοπική Αυτοδιοίκηση καθώς 

και τα Συμβούλια Υδατοπρομήθειας και 
Αποχετεύσεως. Ακολούθησε συζήτηση και 
πάρθηκαν αποφάσεις για όλα τα εργασιακά 
ζητήματα που αφορούν το Συμβούλιο, 
ειδικότερα το ζήτημα της υποστελέχωσης 
λόγω της απαγόρευσης προσλήψεων, 
καθώς και την πολιτική του Συμβουλίου να 
προχωρεί σε αγορές υπηρεσιών για κάλυψη 
μόνιμων αναγκών. 
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Συνεδρία Επαρχιακής Επιτροπής 
ΣΗΔΗΚΕΚ Αμμοχώστου 18/10/18 
Κατά τη συνεδρία της Επαρχιακής Επιτροπής 
Αμμοχώστου που πραγματοποιήθηκε την 
Πέμπτη, 18/10/18, παρουσία του μέλους 
του Δ.Σ. της ΣΗΔΗΚΕΚ Νίκο Γρηγορίου, 
συζητήθηκαν οι δύο Παγκύπριες Συλλογικές 
Συμβάσεις στους Δήμους και συγκεκριμένα 
η μη υπογραφή τους από τους Δήμους 
Αγίας Νάπας και Παραλιμνίου. Συζητήθηκαν 
επίσης ευρύτερα προβλήματα της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης όπως είναι η αγορά υπηρεσιών, 
τα διαζευκτικά προσόντα, και το Γενικό Σχέδιο 
Υγείας καθώς και οργανωτικά θέματα της 
ΣΗΔΗΚΕΚ.  

Συνάντηση ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ με Δήμαρχο 
Λάρνακας 18/10/18
Στην παρουσία του Γ.Γ. της ΣΗΔΗΚΕΚ-
ΠΕΟ, Αντώνη Νεοφύτου, πραγματοποιήθηκε 
την Πέμπτη, 18/10/18, συνάντηση με τον 
Πρόεδρο της Ένωσης Δήμων και Δήμαρχο 
Λάρνακας Αντρέα Βύρα όπου συζητήθηκε 
η πορείας της προσπάθειας για δημιουργία 
κοινής Υπηρεσίας Σκυβάλων στη Λάρνακα, 
η εισήγηση για υπογραφή κοινού πρακτικού 
για το πρόβλημα της ανάθεσης Συνεργείων 
Σκυβάλων στους ιδιώτες και η θέση μας για τη 
μεταρρύθμιση της Τ.Α. 

Συνέλευση Εργαζομένων Υπηρεσίας 
Αποκομιδής Σκυβάλων Δήμου Λεμεσού 
22/10/18
Πραγματοποιήθηκε συνέλευση των 
εργαζομένων στην υπηρεσία αποκομιδής 
σκυβάλων του Δήμου Λεμεσού τη Δευτέρα, 
22/10/18, στο χώρο της χονδρικής αγοράς 
Λεμεσού. Η συνέλευση ενέκρινε την πρόταση 
της υπηρεσίας για διαφοροποίηση των τομέων 
και του τρόπου περισυλλογής των σκυβάλων.

Υπογραφή Συλλογικής Σύμβασης για το 
ΣΑΠΑ Πάφου 23/10/18

Στην παρουσία των Γενικών Γραμματέων της 
ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ και ΟΗΟ-ΣΕΚ υπογράφτηκε 
την Τρίτη, 23/10/18, η Συλλογική Σύμβαση 
του ΣΑΠΑ από τον Πρόεδρο-Δήμαρχο Πάφου 
κο Φαίδωνα Φαίδωνος και τους Γραμματείς 
των 3 Συντεχνιών στην Πάφο.

Συνάντηση ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ με 
Προσωπάρχη Δήμου Λεμεσού 23/10/18
Την Τρίτη, 23/10/18, πραγματοποιήθηκε 
συνάντηση με τον προσωπάρχη του Δήμου 
Λεμεσού στην οποία συζητήθηκαν τοπικά 
ζητήματα και αιτήματα. 

Συνεστίαση μελών ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ Δήμου 
Λεμεσού 24/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη, 24/10/18, 
συνεστίαση των μελών της ΣΗΔΗΚΕΚ-
ΠΕΟ στο Δήμο Λεμεσού. Στη συνεστίαση 
παρευρέθηκαν ο Γ.Γ. της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 
Αντώνης Νεοφύτου καθώς και το Μέλος 
του Δ.Σ. Νίκος Γρηγορίου. Η Κλαδική του 
Δήμου τίμησε με μία σεμνή εκδήλωση τον 
Δήμαρχο των έργων Αντρέα Χρίστου, τη 
Γραμματέα του Δήμου Γεωργία Λεωνίδα που 
αφυπηρετεί σύντομα, τον πρώην Οικονομικό 
Διευθυντή του Δήμου Χρίστο Κυριάκου και 
τον Διευθυντή του ζωολογικού κήπου Λάμπρο 
Λάμπρου. Στην ομιλία του ο Γραμματέας της 

Κλαδικής Επιτροπής της ΣΗΔΗΚΕΚ ΠΕΟ 
στο Δήμο Λεμεσού και μέλος του Διοικητικού 
Συμβουλίου της Συντεχνίας Άλκης 
Αλκιβιάδης εξήρε το έργο των τιμωμένων 
και την προσφορά τους στο Δήμο, την 
πόλη της Λεμεσού αλλά και στο θεσμό της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης γενικότερα. Σύντομο 
χαιρετισμό στην εκδήλωση απεύθυνε και ο 
Γ.Γ. της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ. Οι τιμώμενοι σε 
αντιφώνηση τους ευχαρίστησαν τη Συντεχνία 
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για την πρωτοβουλία της, εξήραν το έργο 
της ΣΗΔΗΚΕΚ -ΠΕΟ και ευχαρίστησαν 
τα στελέχη της για τη μακρόχρονη και 
εποικοδομητική συνεργασία.

Παγκύπρια Συνδιάσκεψη ΠΕΟ για 
θέματα Ασφάλειας και Υγείας  24/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη, 24/10/18, 
η Παγκύπρια Συνδιάσκεψη της ΠΕΟ με 
θέμα «Η Ασφάλεια και Υγεία πάνω από 
τα κέρδη». Στην συνδιάσκεψη απηύθυναν 
χαιρετισμό ο Γ.Γ. της ΠΕΟ και ο Διευθυντής 
του Υπουργείου Εργασίας εκ μέρους της 
Υπουργού Εργασίας ενώ ακολούθησε 
ομιλία από τον υπεύθυνο Ασφάλειας και 
Υγείας της ΠΕΟ. Στη συνέχεια έγιναν 
παρεμβάσεις από Σύνεδρους μεταξύ των 
οποίων και του Κ.Ο.Γ. της ΣΗΔΗΚΕΚ-
ΠΕΟ ο οποίος έδωσε μια εικόνα για την 
κατάσταση που επικρατεί στη Τ.Α. και τους 
Η.Ο. σε σχέση με τα θέματα Ασφάλειας και 
Υγείας. 

Συνάντηση με τον Γενικό Διευθυντή 
του Συμβουλίου Υδατοπρομήθειας 
Λευκωσίας 26/10/18
Την Παρασκευή, 26/10/18, αντιπροσωπεία 
της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ συναντήθηκε με 
τον Γενικό Διευθυντή του Συμβουλίου 
Υδατοπρομήθειας. Κατά τη συνάντηση 
συζητήθηκαν εργασιακά θέματα όπως 
η ολοκλήρωση της συζήτησης για 
το οργανόγραμμα, το ενιαίο κρατικό 
μισθολόγιο, η υποστελέχωση του 
Οργανισμού και ο τερματισμός της αγοράς 
υπηρεσιών από το Συμβούλιο καθώς και 

αιτήματα αναβαθμίσεων του ωρομίσθιου 
εργατικού προσωπικού.

Συνάντηση με τον Αναπληρωτή Γενικό 
Διευθυντή του Συμβουλίου Αποχετεύσεως 
Λευκωσίας 26/10/18
Αντιπροσωπεία της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 
παρευρέθηκε την Παρασκευή, 26/10/18, στο 
Συμβούλιο Αποχετεύσεως Λευκωσίας και 
συναντήθηκε με τον Αναπληρωτή Διευθυντή 
του Συμβουλίου για να συζητήσει ζητήματα 
των εργαζομένων. Η αντιπροσωπεία έθεσε 
στον Αναπληρωτή Διευθυντή την αρχή της 
Συντεχνία μας για τερματισμό της πολιτικής 
αγοράς υπηρεσιών και την ανάγκη για άμεση 
προώθηση των προσλήψεων εργατικού 
προσωπικού καθώς και των αναβαθμίσεων 
του οι οποίες καθυστερούν εδώ και χρόνια.

Συναντήσεις ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ με 
Δήμαρχους Αγίου Αθανασίου και Κάτω 
Πολεμιδιών 26/10/18
Την Παρασκευή, 26/10/18, 
πραγματοποιήθηκαν συναντήσεις  με τον 
Δήμαρχο Αγίου Αθανασίου και τον Δήμαρχο 
Κάτω Πολεμιδιών με θέμα τα αιτήματα των 
μελών μας για τους προϋπολογισμούς του 
2019. Στις συναντήσεις παρευρέθηκε και 
ο Γραμματέας Τοπικής Αυτοδιοίκησης της 
ΣΗΔΗΚΕΚ Σύμος Ευτυχίου.
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Συνάντηση Συντεχνιών με Δήμαρχο 
Έγκωμης 26/10/18
Μετά από πρόσκληση του Δημάρχου Έγκωμης 
και στην παρουσία λειτουργών του Δήμου, 
πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή, 26/10/18, 
συνάντηση με τις Συντεχνίες στα γραφεία του 
Δήμου. Σε αυτή συζητήθηκαν διάφορα θέματα 
όπως η υπηρεσία σκυβάλων, οι άδειες ασθενείας 
των εργαζομένων και ο προϋπολογισμός του 
Δήμου για το 2019. 

Συνάντηση Συντεχνιών με Πρόεδρο Κ.Σ. 
Ποταμιάς 29/10/18 
Τη Δευτέρα, 29/10/18, πραγματοποιήθηκε 
συνάντηση της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ και της ΟΗΟ-
ΣΕΚ με τον νέο Πρόεδρο του Κοινοτικού 
Συμβουλίου Ποταμιάς. Στη συνάντηση 
συζητήθηκαν θέματα που αφορούν τους 
εργαζόμενους στο Κοινοτικό Συμβούλιο και 
συμφωνήθηκε μια διαδικασία διευθέτησης όλων 
των εκκρεμοτήτων που υπάρχουν.

Συνάντηση ΣΗΔΗΚΕΚ με νέο Πρόεδρο ΚΥΠΕ 
30/10/18
Πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη, 30/10/18, 
εθιμοτυπική συνάντηση με το νέο Πρόεδρο του 
Δ.Σ. του ΚΥΠΕ κύριο Ιωσήφ και αντιπροσωπείας 
της ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ κατά την οποία μεταξύ 
άλλων αντάλλαξαν απόψεις για τα εργασιακά 
θέματα και συμφωνήθηκε και η διαδικασία 
ανανέωσης της Συλλογικής Σύμβασης 2015-
2018.

Συνεδρία Επαρχιακής Επιτροπής ΣΗΔΗΚΕΚ 
Λευκωσίας 31/10/18
Την Τετάρτη, 31/10/18, πραγματοποιήθηκε 
συνεδρία της Επαρχιακής Επιτροπής ΣΗΔΗΚΕΚ 
Λευκωσίας παρουσία του Γ.Γ. της ΣΗΔΗΚΕΚ. 
Τα θέματα που απασχόλησαν ήταν η Συμφωνία 
Πλαίσιο – Συλλογικές Συμβάσεις, το Ταμείο 
Προνοίας του Νεοεισερχόμενου και Αορίστου 
Χρόνου Προσωπικού, η Μεταρρύθμιση της 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης, η Αγορά Υπηρεσιών και 
το Παγκύπριο Συνέδριο της ΣΗΔΗΚΕΚ.

24ωρη Απεργία Εργατικού Προσωπικού 
ΣΑΛ 31/10/18
Σε 24ωρη προειδοποιητική απεργία κατήλθαν την 
Τετάρτη, 31/10/18,οι εργαζόμενοι στο Συμβούλιο 
Αποχετεύσεων Λευκωσίας αντιδρώντας στην 
αποξήλωση των υπηρεσιών του Συμβουλίου 

μέσω της ανάθεση των εργασιών στον 
ιδιωτικό τομέα. Οι Συντεχνίες ΣΗΔΗΚΕΚ-ΠΕΟ 
και ΟΗΟ-ΣΕΚ κατάγγειλαν ότι ο Οργανισμός 
τα τελευταία χρόνια, επικαλούμενος αλλά 
και εκμεταλλευόμενος την οικονομική κρίση 
και την αποστελέχωση, έχει προχωρήσει σε 
ανάθεση εργασιών στον ιδιωτικό τομέα σε 
όλο σχεδόν το φάσμα των δραστηριοτήτων 
του με τεράστιο επιπρόσθετο κόστος ενώ 
θα μπορούσε να προβεί σε μια σειρά από 
άλλες ενέργειες όπως είναι η επιδιόρθωση 
στόλου ειδικών οχημάτων για συντήρηση 
και απόφραξη των φρεατίων, η πρόσληψη 
αριθμού εργαζομένων για αναπλήρωση 
των κενών θέσεων από τις αφυπηρετήσεις 
εργατικού δυναμικού, προκειμένου να γίνει 
κατορθωτή η εκτέλεση των εργασιών αυτών 
από τις υπηρεσίες του Συμβουλίου κ.α.


